
Z á z n a m 

z 9. zasadnutia Finančnej komisie pri MiZ MČ Košice–Dargovských hrdinov vo volebnom 

období 2022 – 2026 konanej dňa 03. 09. 2024, v priestoroch MiÚ MČ Košice–Dargovských 

hrdinov, Povstania českého ľudu 1, 040 22  Košice 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: 

za komisiu: Ing. Roman Križalkovič, Eduard Valkovský, Ing. Marcel Jevický, Adela Gembická 

za MiÚ: Ing. Marek Antoš, Ing. Mgr. Martin Farkašovský, PhDr. Dominik Babušík 

neprítomná: Mgr. Jana Rubická 

 

Program: 

Spoločné rokovanie komisií 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Monitoring a hodnotenie finančného a programového plnenia rozpočtu MČ KE-

DH za I. polrok 2024 

3. Rozpočet MČ Košice–Dargovských hrdinov na rok 2024 – IV. zmena – návrh 

4. VZN o dotáciách – návrh 

5. Usmernenie na použitie rezervného fondu na bankových účtoch 

6. Rôzne a záver 

 

K bodu 1: 

Otvorenie a schválenie programu 

Vedúci finančného oddelenia Marek Antoš, privítal prítomných členov obidvoch komisií, 

vyzval predsedov komisií, či sú ich komisie uznášaniaschopné a nech si schvália programy 

rokovania svojich komisií. Predsedovia konštatovali, že ich komisie sú uznášaniaschopné 

a schválili si svoj program rokovania. 

 

Uznesenie č. 31: Finančná komisia schvaľuje predložený návrh programu rokovania 9. 

zasadnutia finančnej komisie. 

 

Hlasovanie:  za: 4                          proti: 0                           zdržali sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 2: 

Monitoring a hodnotenie finančného a programového plnenia rozpočtu MČ KE-DH za I. 

polrok 2024 

FK prerokovala Monitoring a hodnotenie finančného a programového plnenia rozpočtu MČ 

KE-DH za I. polrok 2024. 

 

Uznesenie č. 32: Finančná komisia berie na vedomie Monitoring a hodnotenie finančného 

a programového plnenia rozpočtu MČ KE-DH za I. polrok 2024 a odporúča 

Rade pri MiZ a MiZ takto predložený materiál zobrať na vedomie bez 

pripomienok. 

 

Hlasovanie:  za: 4                          proti: 0                           zdržali sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 
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Samostatné rokovanie finančnej komisie 

 

K bodu 3: 

Rozpočet MČ Košice–Dargovských hrdinov na rok 2024 – IV. zmena – návrh  

Ing. Antoš - vedúci finančného oddelenia oboznámili členov FK so štvrtou zmenou rozpočtu 

MČ KE-DH na rok 2024 a FK prerokovala návrh štvrtej zmeny rozpočtu MČ 

na rok 2024. 

 

Uznesenie č. 33: Finančná komisia berie na vedomie návrh IV. zmeny rozpočtu MČ KE-DH 

na rok 2024 a odporúča Rade pri MiZ a MiZ takto predložený materiál 

schváliť bez pripomienok. 

 

Hlasovanie:  za: 3                          proti: 0                           zdržali sa: 1 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 4:  

VZN o dotáciách – návrh 

Vedúci finančného oddelenia oboznámil prítomných o predloženom návrhu VZN č. 1/2024 

o poskytovaní dotácií z rozpočtu mestskej časti Košice-Dargovských hrdinov.  

Poslanec Križalkovič navrhol v § 4 ods. 10 zmeniť výšku dotácie o ktorej rozhoduje starosta 

a to znížiť na 1/5.  

 

Uznesenie č. 34: Finančná komisia berie na vedomie návrh VZN č. 1/2024 a odporúča Rade 

pri MiZ a MiZ takto predložený materiál schváliť bez pripomienok. 

 

Hlasovanie:  za: 2                          proti: 0                           zdržali sa: 2 

Uznesenie nebolo schválené. 

 

Uznesenie č. 35: Finančná komisia berie na vedomie návrh VZN č. 1/2024 

s pripomienkou pána poslanca Križalkoviča a odporúča Rade pri MiZ a MiZ takto pozmenený 

materiál schváliť bez pripomienok. 

 

Hlasovanie:  za: 3                          proti: 1                           zdržali sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 5: 

Usmernenie na použitie rezervného fondu na bankových účtoch  

Predseda FK sa zaujímal o doterajšie zhodnotenie finančných prostriedkov na rezervnom 

fonde. Uviedol, že podľa neho je uzatvorená zmluva s bankou riziková a preto odporúča presne 

špecifikovať načo môžu byť použité finančné prostriedky rezervného fondu.  

 

Uznesenie č. 36: FK odporúča MiZ schváliť uznesenie o využívaní rezervného fondu: V rámci 

zhodnocovania RF MČ KE-DH je možné použiť fin. prostriedky jedine na 

terminované vklady v licencovaných bankách na území SR.  

 

Hlasovanie:  za: 3                          proti: 0                           zdržali sa: 1 

Uznesenie bolo schválené. 



3 

K bodu 6: 

Rôzne a záver 

Ing. Križalkovič - predseda FK, poďakoval prítomným členom za účasť a ukončil rokovanie 

komisie. 

 

 

 

 

Zapísal: 

Ing. M. Antoš – ved. fin. odd. 

                                                                                            Ing. Roman Križalkovič, v. r. 

                                                                                                        predseda FK 


